
1

ELTE

Ajtósi Dürer sori kollégium

diákbizottság

Elnöki program



2

Tartalom

Bemutatkozás

Losonczi Vilmos program

Biró Eszter program

Soós Ádám program

Fertőffy Réka program

Makoldi Csenge Virág program

Menyhárt Márk program



3

Bemutatkozás

Kedves Ajtósis Lakók!

Az alábbi oldalakon olvashatjátok a bemutatkozásunkat és a
programunkat az idei tanévre tekintve.

Célunk, hogy minden helyzetben

segítségetekre lehessünk és

megoldást találhassunkminden felmerülő kérdésetekre, bármikor
bizalommal tudjatok hozzánk fordulni.

Reméljük, amennyiben elnyertük szimpátiátokat, támogattok
bennünket egy szavazattal!
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Losonczi Vilmos program

Kedves Hallgatók!

Losonczi Vilmos vagyok, harmadik évemet kezdem az ELTE
Gazdaságtudományi karának Gazdálkodási és menedzsment szakán.

A tanulmányaimmal párhuzamosan a harmadik évemet töltöm az
Ajtósiban is. Ennek az időszaknak már a legelejétől kíváncsivá tett és
foglalkoztatott az érdekképviselet és a diákbizottság, így az első éves

utánpótlásképzés után tavaly indultam diákbizottsági elnöknek, ahol ti
megválasztottatok engem, illetve a diákbizottság többi tagját is…

A tavalyi év a megújult csapat révén tartogatott kezdeti nehézségeket,
illetve meglepetéseket, azonban a cél, hogy a ti, hallgatók érdekeit
képviseljük, ez idő alatt sem veszett szem elől. Igyekeztünk minden
probléma, panasz és igény esetén segítségetekre lenni, illetve, ahogy
tapasztalhattátok a ti kéréseitek, ötleteitek alapján programokat

tervezni, ezzel is színesebbé téve a szürke hétköznapokat.

A tervek és célok az idei évre is hasonlóak. Amennyibenmegválasztotok
Minket, még nagyobb hangsúlyt fogunk fektetni a közösségi

programokra, olyan eseményekre amelyekkel a legtöbb hallgatót ki
tudjuk mozdítani a szobájából vagy akár a komfortzónájából.
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Ehhez két dologra van szükség, Rátok, arra, hogy a Nektek szervezett
programokon aktívan részt vegyetek, illetve részünkről egy jó csapatra,

akik ezeket a programokat megszervezik.

Ez a csapat pedig nemmás, mint a mi induló DB-nk, név szerint:

Biró Eszter, mint alelnök,

Soós Ádám, akit előző évből már ismerhettek, mint kommunikációs
referens,

Fertőffy Réka, mint titkár, illetve utánpótlásképzésért felelős referens,

Makoldi Csenge, mint kulturális és pályázati referens,

és végül, de nem utolsó sorban,

Menyhárt Márk, mint sportreferens.

Az alábbiakbanmindegyikük programját megtaláljátok.

Továbbra is keressetek Minket bármilyen felmerülő kérdés vagy esetleges
probléma kapcsán bizalommal.

Amennyiben szeretnétek, hogy folytassuk ezt a tevékenységünket, illetve
szimpatikusnak találjátok a csapatunkat, támogassatok minket egy
szavazat formájában, amelyen a Neptun rendszeren keresztül tudtok

megtenni.
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Biró Eszter program

Biró Eszter vagyok, harmadéves pszichológia szakos hallgató, immáron
3.-ik éve lakom az Ajtósi kollégiumában. Az elmúlt két évben
rendszeresen aktív résztvevője voltam a kollégiumi életnek,

programoknak. A karomon belül is tagja vagyok egy
rendezvényszervezéssel foglalkozó körnek, így ez a terület nem

ismeretlen számomra. A diákbizottság többi tagjával, jó kapcsolatot
ápolok, ezáltal könnyenmenne velük a csapatmunka.

Tapasztalataimmal ezentúl a diákbizottság alelnökeként szeretnék
hozzájárulni, hogy az itt lakó kollégistáknak minél kellemesebb lakhatást

tudjon ez a kollégium biztosítani. Mivel részt vettem a Kollégiumi
Utánpótlásért felelős képzésén, így betekintést nyerhettem a kollégium

életével foglalkozó Diákbizottság háttérmunkájába.

Munkámmal elsősorban az itt lakó kollégistákat szeretném segíteni, mivel
saját bőrömön is tapasztalom azokat az esetleges problémákat,

amelyekkel ti is találkozhattok, a mindennapok során.

Bármilyen kérdéssel, kéréssel nyugodtan forduljatok hozzám
bizalommal, és ígérem, hogy elősegítem amihamarabbi megoldását.
Munkám során szeretném továbbá az elnök munkásságát támogatni,
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annak érdekében, hogy minél jobb programokkal tudjunk meglepni
titeket, az év során. Emellett célom, hogy egy sokszínű, egymást segítő,

közösség jöhessen létre a kollégiumon belül.

Soós Ádám program

Soós Ádám vagyok, harmadéves Amerikanisztika, Buddhizmus hallgató
és Ajtósis kollégista, valamint a Diákbizottság Kommunikációs referens

jelöltje. 2021 szeptemberében a többiekhez képest kicsit késve költöztem
a kollégiumba, hamar sikerült megszeretnem az itt élő közösséggel

együtt. Az ADK gyorsan amásodik otthonommá vált. Az
Utánpótlásképzést elvégezve bele is vetettemmagam a dolgok sűrűjébe,

persze kedves barátaimmal karöltve, így az elmúlt egy évben sok
tapasztalatot szerezhettem a referensi pozíciómmal.

A Kommunikációs referensi pozíciómra továbbra is maximális figyelmet
fogok fordítani, mint ahogy az előző évben is tettem. A kollégisták
informálása, naprakészen tartása a kollégiumi élet különböző

történéseivel a legfőbb célom, és ennek elérésére minden számomra
elérhető lehetőséget megragadok, minden követ megmozgatok. Ennek jó

példája az Ajtósi kollégium vadonatúj Instagramja, de ez még csak a
kezdet!
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Fertőffy Réka program

Fertőffy Réka vagyok, másodéves nemzetközi gazdálkodás alapszakos
hallgató az ELTE Gazdaságtudományi karán és az Ajtósi Dürer sori

kollégiumban is második évemet töltöm.

Igyekszemminél jobban bevonni magam a kollégium közösségi életébe
és akár kívülről, akár belülről építgetni, hogy egy otthonos és barátságos
környezetben lakjunk együtt. Nagyon fontosnak érzem, hogy mindenki

otthonaként tekintsen a mi kis kollégiumunkra és közösségünkre.

Nagy szívügyemnek tartom az Utánpótlásképzést, tavalyi évemhez
rengeteget hozzáadott és sok tapasztalatra és emlékre sikerült szert

tennem ennek köszönhetően és igyekszemmindent megtenni, hogy az
idei évben az utánpótlás iránt érdeklődő hallgatók is legalább ilyen

pozitív véleményekkel fejezzék be a tanévet.

A tudásomat titkárként és utánpótlásképzésért felelős referensként
szeretném tovább vinni és kamatoztatni. Ha bizalmat szavaztok nekünk,
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célom lesz, hogy egy befogadó és biztos közösséget tudjunk kiépíteni
nem csak UPK-s, hanem kollégiumi szinten is, amit különböző és színes
programokkal tervezünk elérni. Emellett elengedhetetlennek tartom,
hogy egy olyan Diákbizottságot alakítsunk ki, hogy a lakók bármikor

bármiben bizalommal tudjanak fordulni hozzánk.

Makoldi Csenge Virág program

Makoldi Csenge vagyok és mind az ELTE közösségszervező szakán, mind
az Ajtósi Dürer sori Kollégiumban a harmadik évemet töltöm

szeptembertől. Az első szemeszterben rögtön jelentkeztem az Utánpótlás
képzésre, ahol egy teljes képet kaphattam arról, hogy miképpen is

működik a Diákbizottság és milyen nagy szerepe van a kollégiumi életben
és az itt élők közösségépítésében. Ezért érzem fontosnak én is, hogy ezt a

szemléletet tovább vigyem és támogassam azzal, hogy kulturális és
pályázati referensként tevékenykedjek majd a Diákbizottságban, ha

szavazataitokkal hozzájárultok a megválasztásunkhoz.

Már gyerekkorom óta része az életemnek a néphagyományok, ezáltal a
kultúránk ápolása is, hiszen kis korom óta néptáncolok és körülbelül 9

éve cserkész is vagyok. Ezért elsősorban célom, hogy az ADK lakói
számára olyan kulturális rendezvényeket szervezzek, amelyek minden
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féle érdeklődésű hallgató igényeinek eleget tesznek. Egyszóval szeretném
minél sokrétűbb programokkal színesíteni a kollégiumi életet, amelyben

az összes kollégista megtalálhatja a számára legközelebb álló
rendezvényt.

Terveim közé tartozik az, hogy nem csak fergeteges koncertekkel, hanem
különbözőmúzeum, kiállítás, színházlátogatásokkal, valamint, ha van rá
igény táncházak szervezésével biztosítsunk Nektek egy teljes kulturális
élményt. Viszont természetesen helyet kapnakmajd másmilyen jellegű

programok is.

Továbbá pályázati referensként igyekszemmajd minél több pályázati
forrást biztosítani az egyes programokmegvalósítására.

Közösségszervező hallgató lévénmár van a pályázatírásban
tapasztalatom és gyakorlatom, így örömömre szolgálna, ha ezt a tudást a

kollégium javára fordíthatnám, ha bizalmat szavaztok nekünk és
megválasztotok minket.
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Menyhárt Márk program

Menyhárt Márk vagyok harmadéves rekreáció és életmód szakos hallgató,
ez a harmadik évem itt az Ajtósi kollégiumában.

Az egyetemi karomon az elmúlt két évben tagja voltam egy programokért
felelős szervezetnek, így a programszervezés, illetve annak lebonyolítása,

nem idegen terület számomra.

A szakomból adódóan a sportreferensi pozícióban szeretnék
tevékenykedni. Szoros kapcsolatot ápolok a BEAC-cal, és számosmás

sporttal foglalkozó egyesülettel. Terveim közé tartozik, a mellettünk lévő
Városliget, és annak adottságainak kihasználása.
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Ezen felül igényfelmérések után házi bajnokságok tartása, (foci, kosár,
sörpong).

Bármi a kollégiumi sportélethez kapcsolódó adott sportágakból
kérdéssel, ötlettel, forduljatok, hozzám bizalommal.


